
Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie inwestycji dotyczącej budowy obwodnicy Żelazowej Woli 

Droga Wojewódzka nr 580 przebiegająca przez Warszawę, Leszno, Kampinos, Żelazową 
Wolę i Sochaczew,  jest drogą o dużym znaczeniu dla Województwa Mazowieckiego. W 
2010 roku podjęto działania zmierzające do rozpoczęcia budowy obwodnicy Żelazowej Woli, 
a środki przeznaczone na ten cel znalazły się w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Województwa Mazowieckiego.  Niestety inwestycja nie została zrealizowana. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości ponownego 
wprowadzenia inwestycji dotyczącej budowy obwodnicy Żelazowej Woli do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 2019-2039. Realizacja inwestycji 
przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców  i obsługi komunikacyjnej w rejonie 
Sochaczewa, jak również do ułatwienia dostępu do Muzeum Dom Urodzenia Fryderyka 
Chopina i Parku w Żelazowej Woli (w roku 2018 – 116 tys. odwiedzających).  

 

 


